
als'l ocA d.o.o. split
Put Mostina 49

2l 000 sPLlr
Nadzorni odbor
U Splitu,21. prosinca 2022. godine

ZAPTSNIK
sa X. sjednice Nadzomog odbora trgovadkog druStva 

'ISTOCA 
d o o Split'

'oJrZui. 
aunu Zf. prosinca 2022 godine u prostorijarna sjedista trgovadkog

drustva CIS'I'OCA d o o SPlit

Zapoaeto u 14,00 sati

NAZOCNI:
- Ante Renii, prcdsjednik Nadzornog odbora;

- Andrea 'l'vrdli, ;mjenica predsjednika Nadzornog odbora;

- Jasna Talii, dlan Nadzornog odbora;

- Sandro Sovi6, dlan Nadzornog odbora;

- Marin Jadrii, ilan Nadzornog odbom' predstavnik radnika;

- lvica Karoglan, ilan tjpmve direktor DNstva;

- 2"titu n"G, .ufovoditeljica Financijsko-radurovodstvenog sektom'

ZAPISNIKvODIOTJoz-eBrnii.rukovoditeliOp6e'pravuogikadrovskogscklora

Siednicu otvara i vodi Antc Reni6' predsjednik Nadz-ornog odbora te prcdlaze sliicdeii

DNEVNI RED

L Verifikacija zapisnika sa IX. sicdnicc Nadzomog odbora'

i. o"tt"s"tti" Odiuke o usvajaniu Plana poslovanja za 2023 godinu trgovadkog druslva

Cistoia d.o o.,

3. Razno.

ilanovi Nadzornog odbora jednoglasno su prihvatili plcdloT-cni dncvni rcd' te su prcsli

na razmatranie Poiedinih todaka.

Ad.l.) Predsiednik NO-a gosp Renii. vezaio za prcthodnu sjednicu No-a' apclim na Upravu

l-"iJ rjitri; i"." " r."ontinitia"tli snt;t"' tako bise izbjeglo neprimjereno obraianje Navodi

da ie nuzno da svatko moze mzgovaral, da je to potrehrro da bi 
.Lullkcio-lrirali 

le apelira na istc

a" |" i"ri.ir*i- "" *akoi izgovorenoi rijeei jer ie ur protir norn bili otczan rad No-a

ilan Upravc-dircktot gosp Karoglan navodi da je malo tcrnpclamenlriji u"svolim nasluprma I

Ju e" .Ju fruaut" no.tijati primjcreno ophoditi prena sr'tgovornicirna lzrazava zalienje ako ga

." p"g*s* l"zit''j"f" iu ron't pogl"au gotp Jadriiu izra'aava ispfikLl' koiu isti' uz mcdusobtro

rukovanje, prihvaia



Gosp. Jadrii. navodi da nije ni traTio cla se objc sjednice ( NO-a.i skupstine) odrzc zaledno

kuo iri .urpruuu o ,uposljavatliu prcko agencije bekra U svakom sludaiu uvaZava ispriktt

dianovi Nadzollog odbora tistoie d o o Splil nemaju primjedbi na '*l:l]f':* IX sicdnicc

i"or-r"g 
"0u"." "adane 

30. studenog 2022. godine te istijednoglasno usYalalu

Ad.2.) PrcdsjcdDik Nadzornos.odbora rlaF 
i:il[:lJfi::;""l!r".:f,'ila;;:Y"iiJ:iscrcno, uz sudje)ovanje rukovodilelji(

["ii" pi")lii.J i 
"rr,"zlaZe 

Plan poslovanja TD iisto6a d o o za 2023 godinu'

Dostavlicni Pian poslovanja lD 
'istoia 

do'o sc u cijelosti izlaZe ilanovima No-a Cistoia

il;:;;;,;j;tjt'"t;o1us,1"nl''t'a p'it'toJu' tashoda' kairova i invcsticiiskog p.ogranra nabave

;;d;."gl-J;] ;i"jl ie nu"oai au ec tit; ot'o 20o% veii u odnosLr na 2022 godinLr'

Istaknuto ie da sc nastavlja sa ug|adnjom polupodzcDrnih spremnika tc se odekuie do kraa

riiilrn**l;'m**l:T;m*::l*!Tl::'*i:l:i;:ff ;;H:ur;
aistode do Grada.

tJ pogledu 120 tisuia tona otpada za koie se pretpostavlia da cc bi.ti dcponirrnc na Karepolcu'

;!;:il;; i;;;i;aiJ." ,i'l;sri""l" a; bi s" pLen'a or'olni'n opcin rra i gradovima' koii svoi

olpad ocllazu na Karepnu"u. ,r'"nuto 'tt 
tu iniciativotlr da ih sc stirrrulira na odvaianic a samim

lll"'l',:ii',::11"0:'l;:l"t':fil',1i":1":"t'#iijednara ( trenutno 450-'00 Kn po toni) gosp'

ffi;'*;;;;;;iil il poglcdu odaslan dopis kojim ih se upozorava na kortrolu dovczenog

otpada inajavljujc da ie im se u slueaju da se u milesanom komunlalnom.otpadu utvrdi da isti

,"[,ri of"ti,t"'J a. sludaiu obradunat cijena od 1 197'00 kuna po toni' koliko sada iznost

ciicne zbrinja!ania Plastike.

::',1"5ili:1,1i,':"i,",f iilll*-,::;l,ll:lfii:lii:y;ilil:'i:i":];ffi:Tii:ll:flLl:
a""iiiiia"-ll" "isJ"" 

razini Grada' da u tom pogledu samo Grad Split radi striktno po zakonu'

Sa tim poveianjem manie bi se plaiali pcnali koje grad plaia za ne,razvNtavanje

Iskazuie da ic od Grada Splita trazltl zernljiite sa Jjcveine strane Karcpovca za kompostanu i

lril;;;;"i;b'- imaii biostabilizatoliojeg naniemva nabaviti za 0 "nula" kuna'

Cdi l'vrdii ie odgovolio da sc, vjerojatno zbog nedostatka politidkc, \'olje' odusl4ic od

^f"a.iet"i 
i-p"J""e kojajc planirana 'sa Gradon Ka5tcla i njihovon lvrtkom Zelcno i nodro

d.o.o..
tiu"oOi aui" oristo l5 zaposlerika i da se uslijed prenapregnutosti u poslovaniu moraiLr planirati

nova zaposlenja

Gda Relia istiie da su svc it'tvcsticije pokrivene od tlfl:^9':t3i" d o'o ' prema sadasniim

p.eauiAaniinla, na f..uiu godirc b; trebalibili u plusu 328 000'00 kura

Di|ektor gosp. Karoglan navodi da su ukupni troskovi osoblia 567", r-da"se investiciic za

Idll.e;ai";;,rtti*:" u iznosu od 3l rnilijun kuna iako sLr iste' prvotno'.. bile planiranc oa

,urinl'oO +r'.if iiuiia kuna grlie' uz sponenutc polupodzenrne sprennike' istiie ikupnju



planiranih 17 kanriona za koje navodida se istihabaiu tc ihje potrcbno obnavljati da ie se sada

ili;"ll,lii fii,iil?iLT.iiilllkoii pu"uiu i por" ,e kao i nabavku rrRp-a (sustava za upravrianie

;,uij;t;ilk;| l.i;nifogitau i'noii ou ntLrst!o trenulno u svo'r1 poslo!aniu koristi uslLrse

5 razliditih tvrtki Za ito plaiar,rro oko 2l'000.00 kuna njeseino' a.pLanilano ic da to u

;";;;;i;, .u l"anitlt p,og'ut't.ton,' obavlja jedna tvftka za iznos od cca 15 000'00 kuna

mJeseano.

Na postavljeno pitanie gde'tvrdii direktot Karoglanjoj je odgovotio da' bczobzira na odluku

da se ide na kupovinu ili na1an prorz-vodne trai"' iiitl" sc idc sa nabavorn i postavljanicm

Saio*, t^ to;.';c u ti1.ku ishodenje grarlevinske dozvoie'

Goso. Rcnici ie postavro prtanle vczano za povladenje novaca iz ibndova kao i nadina izradc

i"r,t"iar.r'l 'o"Jini*il" 
vezanih za nahrvlu rozila poglavito krnriorra

tJ poglcdu povladcnia stedslava iz fondova istome ic rcdeno da se prale nadc'aii i da se nasto]l

p""t"iisi" iis" **"" tlpravoie utijeku ispoluka e lcktt iiltc iistilice koja ie financirana pulenl

I:onda.

(ida. 'l'vrdii navodi da ie tijekom godine bio otvorcn natie'ai Fonda.za nabavu komunalnc

oprenre i edukaciju. koJr Je zatvorcn Lr studenon' neduiim' da je Fond naiavio otvaranjc

ovakvog natjeiaja ponovno r.r 2023 9'

vezano za odabir iizadu iehniake dokumentacije za vozila' poglavito kamione' direktor

Karoelal narodi da (u u Drust\ u u naiveioi rrieri zastupljcni karnioni Velccdes i VAN koii

}""'l?li'r)"iiur.""it'lri'"ini.lil,"i,"*' nasi nrclrniiariosposoblicni zapoprrrke lakodcr

,l i*J intunlo tupfj"nc dijagnostikc za otkr ivarlie kvarova a priprcma ratie'ainc dokumentaciie

Losia i Ao ZO tisuea tuna po naljedaju U svakom sludaju navodidaje dao uputstvo da se nikoga

na natieaaiima ne iskljuduje iz moguinosti sudjelovania

Gosp. Reniije miSljenia da bi sc, bez obzira na ciienu, mogli angaZirati neovisna tiiela viestaci'

toii!i p,ip,*lai natj"dainu dokumentaciju za provedbu tih naticdaja sve kako bi se u konaintct

moglo lakse braniti odabit istih.

Gda Tvrdi6jc upozorila da se priie nabavkc sprcmnika od 1 100 litara koji su navedcni u Planu

;;i"";;;;"'l;; . cr"doni splito'''t da li Grad planira nabavu spremnika prcko nckog od

0."i"1",j. S"tu,* a" Ui u torrl dijelu trebali biti sinlionizirani sa niima' da bi se izbiegle greSkc

"';-;;;k;j;;;g bro.ja sprcmnika iz proslosti te takodcr postavlia pitaqie opravdanosti

iuporinc isitr. pogotovo s obzitom na kupovinu i ugradnju polupodzemoih konteinem

tstoi i€ direkror Karoglan odgovorio da bez obzira na ugradnju polupodzemnih kontejnera

o".i"ji i alLlni" p"t'-ibc' t' iuakodnevnom poslovanju Dluitva za konteinerima koii se

,rukoon.tnn"oir.ir'';u. a d.'bar dio rlr sc i unislizapaliivanicnr'

(iosp. Renii u poglcdu troSkova predvidenih za edukaciju u iznosu od 750 000'00 Kn snat'a

da isti. sukladno dl il4 Zakonao gospodarenju otpadom' trcbaju bit; na.tcret i cd in ica lokalnc

...""'nt""" ijl,Sl ,..oli da se za-iste navedc da ie sc traZiti povrat od JLS' sve iz mzloga da

ne bi imali neugodnosti ida l1as ne bi po tonl pitanju prozivali



cda lvrdi6 sa kojon se slazc I gosp Renii rnoli da sc izraiuna za sliicdeiu sjcdnicu NO'

i"ffr" ti i u ovorn sluiaiu CLaJ sptit ) mogao od osalilr,JlS koF odlazu svol otpad na

;;;;"i;;;;1";;t '; odlozeni otpad, tlneljem dl l03 st'4 zakona o gospodatcnju

otpadom.

GosD. Jadrii pita da li se ikoliko planiralo za plaie idavanja vezana za Kolckrivnr ugovor-na

;;;"* ;;": *;'j; ",i*vorila 
daie planirano poveianje plaia u iznosu od 60% na osnovtcu

Gosp. Sovic upozorava idaje sugestiiu u poglcdu nuZne infomatizacije' npr' izrada aplikaciic

za komunikaciiu sa iistoion,r d o o puten mobitela' itd

C".0. iu.gfr" mu navodi da smo svjesni potrebe daljnje iiformatizacije' da ic to i razlog

Lrvodenia IiRP-a.
Gda. Tvrdic san]o upozorava oa uKoLlko se izraduje aplikaciia putcn koje bi gradani lakse

l'*-"r"r,"ir , 5l.,"iom. cla se obrati paznja na responzivnost. odnosno potrebu da nctko od

)"oi.i""ir" ilu"t" onda koDtinuimro raii na apiikacili' "d**,:, :ls-:l:ii 
gradanina na

p,[r"" , t,pft.. Ul"ffto gladrni nc dobivaju redovito-odgovolc' gLlbi se moliviranost I samrm

ii"*' hrni hriirva i uDita tc svrha poslolania aplikacije- Ovo iskustvo temelji na radu na aplikaciji

;;,'*l;; i;;;j" ";i"ia 
Lr sl topu proiekta Gr:ada Splita i Udmgc Suncc' a putem koic su sradaDr

imatirnoguinost pLilaviti komunalne problcme u gmdLr'

Gda. Tvrdii takoder stavlja na znanje 
'injenicu 

da je u studenon i prosin-cu bilo otvorcno ia!no

,;,;r;;;; pravilniku o a,nbataZi i otpadnoi ambalazi..plastidnim proizvodima za

icdnokratnu Lrporabu iribolovnom atatu koii sadrZava plastiku U ciliranom.pravilt'tiktt postolt

#;;;;dfiffiu,.,.1*i".,u"rlu ustugc (komunalnirr dfust'ima) rroSkove prikuplianja

,""ft1"uir""g-n";;;lnog otpada dili se 
-tokovi 

sastoie prctezito od otpadrc anbalazc od

zOi+.g. f'."a-fuz" p.utit doiosenic ikonadan tekst Pravilnika Lr 2023 g'

Nakon provedene rasPrave

donose slijedcii
zAKl,.lUaAK: Pribva6a

godinu.

dlanovi Nadzornog odbola pristupaiu glasovaniu i jcdnoglasno

sc Plan poslovania trgovaakog druitva Cisto'a doo' za 2021

4d.3.) U okvjru lasplavc pod razno dircktor Karoglan obavjeitava NO sa.nanrlerom da uz

,;;h";;;i";", ciada i Zupanije SI) podiieli visak kanti za biootpad ostalin,) ILS na ovon1

;il;;;;;;;i ;, ie od dobirenih zi oob tanti za potrcbe Grada splita iston poirebno

;r;;;i"" 10 000 kornada a skladistcrrie Dru5tvo mjcsedno plaia l0 tisuia kuna'

l^ieitava sc NO sa potrcbonl ugradnie scparatora kako bi sc udovoljilo ISO ccflilikalu 7a ilo

jc plal1iran iznos od 120 000.00 kuna

tJ pogledu uvodenia IiRP-a raspravilo se u pNotnom dijelu sjcdnicc No-a

Cosp. Karoglan izvijcstio ie No sa podatlom da se od,.,scst"o$ rnjcseca radi na novoi

Jrii"*i"^",1i radnih micsia u Druitvu i da ic se od Skupstinc koia ie nadleZna za

or"u"iru.iirtu u",ttrru i)rus{va. zatraTitisuglasnost za usvajaDic iste 
-

^;,";;;;;; 
;"1;;;;;o\ ina obicdirrjcvanjc opcrativne i l'ehniikc slLrzbc Lricdi'.stveiu sluzbLr'

rr"a-ii""ii*"]r.r", a,u ',t,o lin,"ionu oUuezni' ustroj tJreda dircktora u koji 
'e 

i6i zaitita na

il; i 
"bi.dt'";;; l;uiiu nuuuuu. Dodaic sc radno mjesto tehnologa obradc otpada koji ic



rukovoditi postojenjem za obradu otpada kao i odlagalistem Karepovac, kao ianalitidara

operativne ;luzbe koji ie u budu6nosti biti odgovoran za cjelokupnu infrastrukturu i skladisno

poslovanje Druitva.

U posledu kaznene prijave dostavljene i naNo, vezano za zapoiljavanje pfeko agencije Dekra,

zai<liueeno je da se o tom pitanju raspra\ ljalo u nekoliko navrala'

Dovrseno u 17,30 sati.

Zapisnik vodio;

Brni6

{

\

r./mag.forfns.ipl.iu

,

Jozc

lJostavlll:
- Nadzorni odbor
- Arhiva
- Skup3tina dru3tva

Predsjednik Nadzornog odbora:
Antc Re!i6 dipl.oec.


